
Schriftelijke vraag gericht aan de heer Mustapha Akouz, Anderlechtse schepen bevoegd 
voor Groene Ruimten

De gemeentelijke groendienst is de haag van het park, gelegen achter de eigendommen aan de 
Rabelaisstraat, vergeten: deze situatie duurt al lang. De wijkbewoners klagen over deze 
nalatigheid van de gemeentelijke diensten. De situatie is onhoudbaar! De groene ruimten 
moeten nauwlettend in het oog gehouden worden: bomen en hagen moeten regelmatig 
gesnoeid worden daar waar veiligheidsoverwegingen dit noodzakelijk maken. 

Mij vragen aan de schepen:

- Waarom wordt de haag in kwestie niet gesnoeid? 

- Wordt er op korte termijn opgetreden? Zo ja, wanneer?

- Zijn er dergelijke acties voorzien in andere Anderlechtse wijken?

Walter Vandenbossche



Anderlecht, 22 oktober 2013.

Mijnheer Walter VANDENBOSSCHE
Gemeenteraadslid
Felicien Ropsstraat 25/51
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Voorwerp : Uw schriftelijke vraag gericht aan het College van Burgemeester en 
Schepenen betreffende het snoeien van hagen.

Mijnheer het Gemeenteraadslid, 

Het College van Burgemeester en Schepenen brengt u ter kennis dat  de haag van het 
park gelegen aan de Rabelaisstraat  gesnoeid werd op 2,10 m hoogte over  de ganse 
lengte. Deze werken werden uitgevoerd op 11 oktober 2013.

In het algemeen en daar waar mogelijk zullen de hagen smaller en lager gesnoeid worden.

Met hoogachting.

Op last :
De Gemeentesecretaris,

M. VERMEULEN.

In opdracht :
De Schepen van Groene ruimten,

M. AKOUZ.


